
در  فوتبال  فدراسیون  ملی:  آرمان   
کمک داور ویدئویی  به کارگیری سیستم 
رعایت  را  عدالت  داخلی  رقابت های  در 
نکرده و تیم های لیگ برتر از این مساله 

ضرر دیده اند! 
کتور   ترا

باشگاه  مدیرعامل  مظفری زاده  سعید 
ناقص  به کارگیری  از  انتقاد  با  کتور  ترا
 ، سیستم کمک داور ویدئویی در لیگ برتر
خاطرنشان کرد: VAR در ایران کامل نیست 
و ناقص است. این باعث شده که نه تنها به 
فوتبال کمک نکند، بلکه ایجاد دردسر هم 
توقف های  بازی ها سبب  بکند. در طول 
سرعت  به  ما  تیم  به  که  می شود  طولانی 
یک  در  بزند.  ضربه  است،  وابسته  بازی 
بازی حدود ۲۰ دقیقه به دلیل بازبینی بازی 
متوقف می شود، اما در پایان ۵ دقیقه وقت 
کمک  تلف شده می گیرند. این به عدالت 
نمی کند. وی افزود: مشکل VAR در ایران 
هم نرم افزاری و هم سخت افزاری است. 
باید سطح داوری را هم با آموزش بالا ببریم 
و به شرایط قبلی برگردیم و حرف اول را در 
آسیا بزنیم. در سال ۲۰۰۸، ۲۰۰۹ از ۶ داور 
الیت ایران، ۵ نفر در لیگ قهرمانان سوت 
می زدند و بیش ترین نماینده از ایران بود 
و بعد ژاپن با ۳ نماینده قرار داشت. وی با 
بیان اینکه نباید استفاده از VAR در لیگ 
ایران جنبه دکوری داشته باشد و شبهات 
دوربین های  باید  گفت:  کند،  بیشتر  را 
حرفه ای مورد نیاز این دستگاه ها خریداری 
شود. نباید استفاده از VAR در لیگ فقط 
به  باید  و  باشد  داشته  تکلیف  رفع  جنبه 
صورت کامل اجرا شود. مظفری زاده درباره 
دارد  تصمیم  فوتبال  فدراسیون  اینکه 
دستگاه های VAR را به باشگاه بفروشد، 
کرد: باشگاه ها باید مبلغی حدود  عنوان 
به  برای خرید دستگاه ها  ۵۰ میلیارد   ،۴۰
فدراسیون فوتبال بدهند که مبلغ سنگینی 
است و لازم است تسهیلاتی برای باشگاه ها 
کتور با  گرفته شود. مدیرعامل ترا در نظر 
اشاره به اینکه در حال حاضر هم فدراسیون 
فوتبال به دنبال گرفتن اجاره از باشگاه ها به 
دلیل دستگاه کمک داور ویدئویی است، 
گفت: فدراسیون فوتبال نامه زده است که 
برای اجاره VAR برای هر بازی باید نزدیک 

به ۵۰۰ میلیون اجاره پرداخت کنیم. 
 گل گهر 

می گوید  سیرجان  گهر  گل  تیم  مربی 

VAR از  تیمش ۴ امتیاز را به دلیل نبود 
دست داده است. محمد نوری درباره نصب 
زشگاه سیرجان نیز  تجهیزات VAR در ور
گفت: از نظر امکانات سخت افزاری باشگاه 
ایران  باشگاه های  بهترین  جزو  گهر  گل 
است و فضا و اتاق VAR را داریم. ما از نبود 
VAR چهار امتیاز از دست دادیم. گلی که 
سپاهان زد و هند بود. بازی مس رفسنجان 
در رفسنجان نیز گل بازیکن ما را به اشتباه 
کردند. از فدراسیون توقع  آفساید اعلام 
داریم وقتی امکانات و همه چیز در باشگاه 
گل گهر فراهم است حداقل VAR را به ما 
بدهند که برای داور و تیم ما و مقابل کمک 
باشد. امیدوارم که تمام بازی های ما و لیگ 

VAR باشد که حقی از کسی ضایع نشود. 
 تصمیم؟

فوتبال  سابق  داور  یاسرهمرنگ 
گفت: تاج می آید و  ک  کشورمان به تابنا
که در بعضی هفته ها هر ۸ بازی  می گوید 
VAR داشته است. این درحالی است که 
یک هفته از مسابقات در ۶ روز برگزار شده 
و برای همین همه بازی ها VAR داشته. 
در حالی که اصلاً تعداد داور آموزش دیده و 
مسلط برای انجام چنین کاری ندارند. من 
نمی دانم اینها واقعاً مخاطب را چه چیزی 
فرض می کنند. از طرفی صدای ارتباط داور 
با اتاق VAR را در یک برنامه پخش می کنند 
و زیرنویس می شود که صدای فلان داور 
است، در حالی که صدای دانیال مرادی 

بود و خود این موضوع خط قرمز فیفاست 
که مسئولی از کمیته داوران در اتفاقات یک 

بازی ورود کند. 
 رد داوران!

مجوز  دارای  داور   ۷ شدن  مردود 
قضاوت با VAR در تست های بدنی نیم 
فصل می تواند کمیته داوران و دپارتمان 
نیم  برای  را  فوتبال  فدراسیون  داوری 
انسانی  نیروی  کمبود  دچار  دوم  فصل 
فوتبال  ح  مطر داوران  از  تعدادی  کند. 
کمک  آموزشی  دوره های  در  که  کشور 
داشتند  حضور   )VAR ( ویدئویی  داور 
را داشتند، در   VAR با  و مجوز قضاوت 
تست های بدنی نیم فصل مردود شدند. 
تست های بدنی نیم فصل داوران در شهر 
ح به دلیل  یزد برگزار شد که داورانی مطر
سخت گیری در تست ها و البته فرسودگی 
این  در  مسابقات  فشار  از  ناشی  بدنی 
تنها  حاضر  حال  در  شدند.  رد  تست ها 
که  VAR را دارند  ۲۱ داور مجوز قضاوت 
یک سوم آنها در تست های بدنی مردود 
شدند و امکان قضاوت در نیم فصل دوم 
کمبود  به  منجر  که  موضوعی  ندارند.  را 
نیروی انسانی متخصص و دارای مدرک 
VAR در نیم فصل دوم خواهد شد و کار 
را برای کمیته داوران و دپارتمان داوری 
کرد.  خواهد  سخت  فوتبال  فدراسیون 
علی صفایی، میثم زاهدی فرد، علی اصغر 
مومنی، حمید حاج ملک، میثم حیدری و 

سعید رحیمی مقدم مردود شدند و کوپال 
ناظمی هم به علت مصدومیت در تست 
کشور  ح  ۷ داور مطر بدنی حاضر نشد تا 
که مجوز قضاوت با VAR را دارند از چرخه 
ج شوند. ضمن  داوران نیم فصل دوم خار
که چند وقتی به علت  کی  اینکه عباس را
طالقانی،  کاظم  با  شده  ایجاد  مشکلات 
خوزستان  استان  فوتبال  هیات  رئیس 
محروم شده بود، به طرز عجیبی از استان 
لرستان به لیگ برتر دعوت شد که البته او 
هم نتوانست تست های بدنی را پشت سر 
منصوری  عاشوری،  جبرئیلی،  بگذارد. 
در  که  بودند  داورانی  دیگر  علی نیافر  و 
تست های بدنی مردود شدند، هرچند آنها 
در لیست ۲۱ نفره داوران مجوزدار قضاوت 

با VAR نبودند. 
 نیم فصل دوم 

نیم فصل دوم بیست وچهارمین دوره 
دوشنبه  فوتبال  برتر  لیگ  رقابت های 
با برگزاری ۴ دیدار به صورت رسمی آغاز 
می شود. بر این اساس، فدراسیون فوتبال 
را  رقابت ها  از  هفته  این  داوران  اسامی 
اعلام کرد و مشخص شد که در این هفته 
داور  کمک  از  استفاده  با  دیدار   ۲ تنها 
ویدئویی)VAR( برگزار می شود. در حالی 
که مسئولان فدراسیون فوتبال قول داده 
بودند در این فصل تمامی رقابت ها با کمک 
داور ویدئویی برگزار گردد، اما نیم فصل اول 
نیز در بهترین حالت تنها در یک هفته ۶ 
دیدار با استفاده از این تکنولوژی برگزار 
شد. حتی رئیس فدراسیون در مصاحبه ای 
گر دستگاه های جدید  مدعی شده بود ا
به ایران برسند، می توان رقابت های لیگ 
 VAR یک و دو فوتبال را نیز با استفاده از
برگزار کرد! ایرنا در ادامه نوشت: حال به 
برای  تنها  وعده ها  این  که  می رسد  نظر 
فدراسیون  و  ود  می ر کار  به  ویاپردازی  ر
فوتبال قادر نیست حتی رقابت های لیگ 
برتر را با این تکنولوژی برگزار کند تا عدالت 
اعلام  با  شود.  رعایت  تیم ها  همه  برای 
فدراسیون فوتبال تنها دیدارهای استقلال 
تهران مقابل شمس آذر قزوین و ذوب آهن 
هفته  این  در  پرسپولیس  برابر  اصفهان 
برگزار می شود. چرا   VAR از  با استفاده 
گزینشی برای تیم های  باید فقط عدالت 
استقلال و پرسپولیس صورت بگیرد؟ این 
دو تیم در نیم اول نیز تنها تیم هایی بودند 

که بیشتر از این تکنولوژی، بهره بردند.
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از ضرر امتیازی تیم ها تا اجاره 500 میلیونی و رد 7 داور در تست ها! 

سیستم VAR و بی عدالتی فدراسیون فوتبال! 

نتینی  ا ژ ر آ ه  ر ستا  ، مسی نل  لیو
اینترمیامی، پاسخ توهین هواداران 
مکزیکی را به خوبی داد. منظور این 
بازیکن در واقع این بود که آرژانتین 
سه بار قهرمان جام جهانی شده اما 
مکزیک تا به حال نتوانسته است به 

این افتخار دست پیدا کند

و  ی  قر با یم  کر سد  می ر نظر  به 
سیدجلال و خانبان که این روزها 
مسئول فنی تیم هستند، برای بازی 
ذوب آهن نیز تیم را هدایت خواهند 
کتور اولین  کرد تا شاید دیدار با ترا
حضور سرمربی جدید روی نیمکت 

پرسپولیس باشد. 

ت
شــ

س نو
 سرمربی  پاسخ عک

گفتوگو

 اسماعیل حلالی پیشکسوت پرسپولیس و 
گردان  کارشناس فوتبال در مورد وضعیت شا

کریم باقری صحبت کرد. 
نخستین  خصوص  در  شما  نظر   
شکست پرسپولیس در تاریخ سوپرجام و 
رسیدن جام قهرمانی به سپاهان چیست؟
و  نداشت  خوبی  شکل  پرسپولیس   
سپاهان هم خوب نبود. سوپرجام یک بازی 
نمادین است تا طرفداران دو تیم لذت ببرند 
و قهرمانی دیگری را از تیم خود ببینند. عیار 
قهرمان لیگ برتر و جام حذفی در سوپرجام 
مشخص می شود و متأسفانه در بازی روز 
گذشته بار و کیفیت فنی جالبی از سوی دو 
تیم ندیدیم. موقعیت های پرسپولیس بیشتر 
بود ولی دو تیم بازی جالبی ارائه نکردند. در 
کل پرسپولیس آن قدر بهتر بازی نکرد که جام 
را بگیرد و بتواند گلی را که دقایق ابتدایی خورد 

جبران کند. 
 کریم باقری حاضر نیست تا سرمربی 

شود!
 چرا باید به اجبار کریم باقری سرمربی باقی 
بماند؟ وقتی خود او قبول نمی کند و آن قدر 
انشان قوی و با شخصیتی است که می داند 
احتمال نتیجه نگرفتن وجود ندارد. این 
مسئولیت نیاز به دانش و تجربه دارد و باقری 
کس دیگری بود  قبول نمی کند. شاید هر 
این فرصت را از دست نمی داد و سرمربی 
می شد. وقتی چنین شخصیتی را باقری دارد، 
باید سراغ گزینه ای رفت که بتواند در عمل از 
پس مسئولیت برآید نه اینکه کلامی بتواند 
این سمت را قبول کند. باقری دوست ندارد 
سرمربی بماند چون به هواداران تعهد دارد. 
فشار بیش از حد نتیجه عکس می دهد. باقری 
خودش می داند در سمت کمک مربی بهتر 
می تواند تصمیم گیری و به تیم کمک کند. 
نباید باقری را خراب کرد و بهتر است عاقلانه 
تصمیم گرفت. جوانان با انگیزه ای داریم که 
می توانیم به آنها در قسمت های مختلف 
باشگاه فرصت دهیم. فقط آوردن سرمربی 
که حلال مسائل مختلف پرسپولیس نیست. 

که انتخاب   بیش از سه هفته است 
سرمربی پرسپولیس زمان برده و ۸ بهمن 

فصل نقل و انتقالات به پایان می رسد!
این موضوع را باید درویش جواب دهد. 
در کل یک مقدار زمان از دست رفت و باید 
سرمربی انتخاب می شد. البته تجاربی که 
در این سه سال درویش به دست آورده 
خیلی به باشگاه کمک می کند. پرسپولیس 
در این مقطع از فصل از تغییر مدیرعامل 
ذی نفع نمی شود و متضرر خواهد شد. مگر 
آنکه تغییر در انتهای فصل باشد و مدیریت 
فرصت کند تا شناخت کافی داشته باشد. در 
میانه فصل چنین تغییری درست نیست. 
وقتی کریم باقری هم حاضر نیست تا سرمربی 
باشد، باشگاه باید نسبت به انتخاب سرمربی 
تصمیم گیری کند تا مشکل جدیدی پیش 

نیاید. 

حلالی: 
چرا باید به اجبار 

کریم باقری 
سرمربی باقی بماند؟

  مخالفت با ریاست افتخاری  
داورزنی در والیبال

ایسنا: اعضای مجمع فدراسیون والیبال 
با این پیشنهاد که محمدرضا داورزنی به 
عنوان رئیس افتخاری فدراسیون والیبال 
انتخاب شود، موافقت نکردند. مجمع 
والیبال  فدراسیون  فوق العاده  عمومی 
یکشنبه، ۳۰ دی برای انتخاب اعضای 
هیات رئیسه و تعیین و تکلیف برنامه های 
محمدشروین  ریاست  به  فدراسیون 
اسبقیان معاون قهرمانی وزارت ورزش 
کادمی ملی المپیک برگزار شد. در  در آ
این مجمع میلاد تقوی رئیس فدراسیون 
والیبال به دلیل سال ها زحمات محمدرضا 
که آیا  داورزنی در والیبال پیشنهاد داد 
ح این موضوع در  اعضای مجمع با طر
مجمع که داورزنی به عنوان رئیس افتخاری 
فدراسیون انتخاب شود، موافق هستند 
پیشنهاد،  این  ح  طر از  بعد  که  خیر  یا 
هیچکدام از اعضای مجمع دست خود 
را به نشانه موافقت بالا نبردند، در نتیجه 
مجمع  جلسه  دستور  در  موضوع  این 
قرار نگرفت. به گزارش ایسنا، در مجمع 
با استعفای وحید مرادی موافقت شد و 
علی اصغر مونسان جای او را در سمت 

نایب رئیسی گرفت. 

منهایفوتبال

اخبـــــار

موسیمانه: از خیابان به اینجا نیامده ایم، مدرک پرولایسنس داریم! 
 موسیمانه سرمربی تیم فوتبال استقلال 
در آستانه آغاز نیم فصل دوم لیگ برتر 
برای آبی پوشان از تصمیمات اخیر ازجمله 
تعطیلی هشت روزه تمرینات تیم دفاع کرد. 

 حمایت 
خبری  نشست  در  موسیمانه  پیتسو 
پیش از دیدار تیم فوتبال استقلال مقابل 
شمس آذر قزوین اظهار داشت: اردویی در 
جزیره کیش داشتیم تا تیم را برای نیم فصل 
دوم آماده کنیم. فردا اولین تجربه من در 
ورزشگاه آزادی خواهد بود. تصاویر این 
استادیوم را دیده ام و می دانم فردا با چه 
منظره ای مواجه خواهم شد. وی با اشاره 
به اهمیت حمایت هواداران از استقلال 
از هواداران می خواهم به  کرد:  تصریح 
ورزشگاه بیایند و از استقلال حمایت کنند. 
ما به کمک آنها نیاز داریم و حضور آنها در 
ورزشگاه می تواند از لحاظ ذهنی برای 
بازیکنان خوب باشد. در مرحله سختی 
قرار داریم و حالا فرصت خوبی است که 

هواداران به استقلال کمک کنند. 
 نیم فصل دوم 

ابراز  با  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
امیدواری از اینکه آبی ها عملکرد خوبی در 
نیم فصل دوم داشته باشند، خاطرنشان 
کرد: می خواهیم هواداران در سال ۲۰۲۵ 
کنند و انرژی مثبت  کمک  بیشتر به ما 
لیگ  بازی های  بدهند.  ما  به  بیشتری 
نخبگان آسیا را هم پیش رو داریم و نیازمند 
انرژی مثبت هستیم. نیاز داریم هواداران 
خوب  شرایط  به  تا  کنند  کمک  ما  به 

بازگردیم. 
 تعطیلی تمرینات 

موسیمانه به پرسش یک خبرنگار مبنی 
بر اینکه رسانه های آفریقایی مدعی شده اند 
که او بابت عدم دریافت مطالبات خود به 
داده،   ) )اخطار نوتیس  استقلال  باشگاه 
کنش به انتقادات  پاسخی نداد. وی در وا
تمرینات  روزه  هشت  تعطیلی  به  نسبت 
اول  نیم فصل  پایان  از  پس  استقلال 
کسی نظر خودش را  کرد: هر  خاطرنشان 
دارد! هنگام برنامه ریزی نمی توانیم مطابق 
نظر افرادی که بیرون از مجموعه هستند، 
عمل کنیم. آنها از شرایط و تعداد مصدومان 
ما خبر ندارند. متدهای تمرین در فوتبال 
کرده و به عنوان مربی باید بر علوم  تغییر 
ورزشی مسلط باشیم. سرمربی تیم فوتبال 
استقلال با انتقاد نسبت به گلایه ها از تعطیلی 
آبی ها بیان کرد: اینگونه نیست که بیرون 
می گویند ما هشت روز به تعطیلات رفته ایم! 
باید بدانیم تمرینات چه فشاری و چه مدتی 
داشته باشد. مگر استقلال مقابل الاهلی، 
الهلال، سپاهان و فولاد خسته بود و انرژی 
نداشت؟ نباید برنامه تمرینی ما را زیر سؤال 
ببرند. ما فقط به این دلیل که فوتبالیست 

بوده ایم، مربی نشده ایم!
 دفاع از عملکرد 

خود  عملکرد  از  دفاع  با  موسیمانه 
اظهار داشت: دوره هایی  و دستیارانش 
گذرانده ایم و از علوم ورزشی مطالعه داریم؛ 
کار می کنند نیز همین  که با ما  دوستانی 
شرایط را دارند. همه این افراد در رشته علوم 

ورزشی تحصیل کرده اند و می دانند چه زمانی 
استراحت کنیم یا تغذیه بازیکنان چگونه 
باشد. در کل منطقه خلیج فارس کار کرده ایم 
گر قرار باشد برنامه ما را زیر سؤال ببرند،  و ا
پس کارمان را با کدام برنامه پیش ببریم؟ وی 
با اشاره به مصدومان استقلال تصریح کرد: 
بازیکنان مصدوم زیادی داریم. کوشکی تازه 
به تیم بازگشته، اسلامی هنوز از مصدومیت 
رها نشده و جلال الدین ماشاریپوف یک 
ماشاریپوف  است.  کرده  تمرین  جلسه 
هشت روز مصدوم بود؛ چگونه باید با او کار 
می کردیم؟ نیاز داریم آنها زودتر به زمین 
بازگردند و در اختیار تیم باشند. ما حرفه ای 
هستیم، مدرک پرولایسنس داریم و از خیابان 
به اینجا نیامده ایم. سرمربی تیم فوتبال 
استقلال در مورد اردوی آبی پوشان در جزیره 
کیش خاطرنشان کرد: اردوی خوبی در کیش 
داشتیم. تلاش کنیم در سال ۲۰۲۵ مثبت 
باشیم و از تیم حمایت کنیم. می دانم شما 
خبرنگاران دوست دارید سوالات متفاوت 
بپرسید تا مقاله ای که می نویسید، جالب 

باشد!
 بهانه 

استقلال  غایبان  درباره  موسیمانه 
مقابل شمس آذر و اینکه چه تدبیری برای 
اندیشیده است،  جایگزینی مصدومان 
خاطرنشان کرد: خیلی درباره مصدومان 
کرده ایم و نمی خواهم در این  صحبت 
باره بیشتر حرف بزنم. باشگاه در مورد 
اینکه چه بازیکنانی هستند یا نیستند، 
گزارش می دهد. ۱۱ بازیکن در زمین خواهیم 

داشت و به اندازه کافی بازیکن تعویضی 
داریم. هیچ بهانه ای نداریم. 

 اتفاقات اردوی کیش 
وی با اشاره به نیاز استقلال برای کسب 
پیروزی یادآور شد: امیدوارم هواداران 
به ورزشگاه بیایند و استادیوم را پُر کنند. 
حمایت  به  و  شویم  پیروز  می خواهیم 
هواداران نیاز داریم. نمی خواهیم درباره 
اینکه چه اتفاقاتی در اردوی کیش افتاد 
کوتا چه شرایطی دارد، صحبت  یا اینکه کا
کنیم. فکر می کنم می توانیم پیروز شویم 
و به نظرم بازی را می بریم. سرمربی تیم 
خود  جلسه  مورد  در  استقلال  فوتبال 
گفت: در  با مدیران جدید این باشگاه 
جزیره کیش با اعضای جدید هیات مدیره 
و مدیرعامل جدید جلسه داشتیم. الان 
زمان نقل وانتقالات است و نمی توانیم زمان 
را از دست بدهیم. لیست بازیکنان مورد 
نظرم را در دبی به مدیریت باشگاه داده 
بودم، نه الان. من کار خودم را انجام داده ام 
و هیچ تغییری در این لیست ایجاد نکردم. 

 فهرست تیم جدید 
داشت:  اظهار  ادامه  در  موسیمانه 
که از ما حمایت  گفت  مدیریت باشگاه 
می کند و من اطمینان دارم از ما حمایت 
مربوط  مسائل  نمی توانم  کرد.  خواهد 
به لیست خودم را با مطبوعات در میان 
بگذارم. این فهرست را سه ماه پیش به 
مدیریت قبلی باشگاه هم ارائه کردم. من 
حرفه ای و جدی هستم و می دانم باید چه 

کنم. انتظار دارم باشگاه هم حمایت کند. 

 درخشان: در بازی با سپاهان 
اشتباهات دوران گاریدو تکرار شد

سرمربی سابق تیم فوتبال پرسپولیس اعتقاد دارد، 
پرسپولیسی ها در بازی برابر سپاهان اشتباهات دوران 
نهایت شکست خوردند.  و در  کرده  تکرار  را  گاریدو 
حمید درخشان در گفت وگو با تسنیم، درباره شکست 
پرسپولیس برابر سپاهان در بازی سوپرجام گفت: بازی 
خوبی نبود و در واقع پرسپولیس به اشتباهات خودش 
تی داشت و برخی  باخت. ترکیب تیم از ابتدا اشکالا
جابه جایی ها به تیم ضربه زد. به عنوان مثال از ایوب 
العملود در سمت چپ استفاده شد که بازدهی خاصی 
نداشت و این بازیکن حتی نفوذ هم نکرد. از دقیقه ۷۵ 
به بعد تغییراتی در تیم ایجاد شد و پرسپولیس توانست 
بازی بهتری را به نمایش گذاشته و چند موقعیت گل 
ایجاد کند. پرسپولیس باید از همان اول با این شکل 
بازی می کرد، ولی متأسفانه اشتباهات دوران گاریدو 
کنش به برخی انتقادها از سبک  تکرار شد. وی در وا
خودش  کار  سپاهان  داشت:  اظهار  سپاهان  بازی 
را انجام داد. آنها یک گل زدند و این طبیعی بود که 
کنند و بجنگند. قرار نبود  گل تلاش  برای حفظ این 
آنها دستمال گردن بیندازند و در زمین راه بروند! به 
هر حال سپاهان قصد داشت هر طور که شده بازی را 
ببرد. در نهایت فکر می کنم پرسپولیس به اشتباهات 
خودش باخت و یک جام را از دست داد. درخشان 
کنش به انتقادهای هواداران پرسپولیس از رضا  در وا
کرد: به هر  ویش مدیرعامل این باشگاه، تصریح  در
حال هواداران حق دارند ناراحت باشند، چون دوست 
داشتند تیم شان قهرمان شود. باشگاه باید بعد از رفتن 
گاریدو، خیلی سریع سرمربی را انتخاب می کرد و تعطیلی 
نیم فصل هم فرصت خوبی برای سرمربی جدید بود 
خ نداد و  تا بیشتر با تیم آشنا شود، ولی این اتفاق ر

پرسپولیس هم ضرر کرد. 

رحمتی: مربی جاه طلبی هستم!
سید مهدی رحمتی سرمربی تیم فوتبال شمس آذر 
قزوین در نشست خبری پیش از دیدار با استقلال 
گفت: استقلال در هر شرایطی استقلال است  تهران 
و بازی سختی های خاص خودش را دارد. آن ها کادر 
فنی خوبی هم دارند. بعد از کش و قوس های خیلی 
زیاد و چالش اولی که انتخاب کرده بودم، شاید خیلی ها 
مخالف بودند که از تیم شانزدهم لیگ به تیم پانزدهم 
اینکه  به  توجه  با  اما  کنم،  قبول  مسئولیت  و  بروم 
مسئولان شمس آذر هم نیم فصل سال گذشته و هم 
ابتدای فصل با من صحبت کرده بودند، شرایط را طوری 
دیدم که می توانم به این تیم کمک کنم. وی افزود: در 
این مدت جاه طلبی و قدرت را در تیم دیدم و به این 
نکته رسیدم جایگاهی که در آن قرار دارند در شأن این 
تیم نیست. می خواهیم تلاش کنیم که شمس آذر را به 
جایگاه واقعی خود برسانیم. جایگاهی که پارسال در 
آن قرار داشتند. تمام تلاشم را می کنم و قول می دهم 
به هدفی که داریم، برسیم. رحمتی در رابطه با تقابل با 
تیم سابقش نیز گفت: بار اول نیست که مقابل استقلال 
تیمی را هدایت می کنم. سال ها برای استقلال بازی 
کردم اما بعد از آن هر جایی بودم تلاش کردم هرچه دارم 

برای موفقیت آن تیم بگذارم. 

رُم قرارداد دیبالا را تمدید می کند
مهاجم آرژانتینی تیم فوتبال رُم پای قرارداد جدیدی 
با این باشگاه ایتالیایی را امضا خواهد کرد. پائولو دیبالا 
که اخیراً شایعه شده بود احتمال جدایی اش از تیم 
رُم در پنجره نقل وانتقالات زمستانی وجود دارد و دو 
باشگاه گالاتاسرای و فنرباغچه هم وضعیت او را زیر نظر 
دارند، حالا در آستانه تمدید قرارادش با این باشگاه 
کوریره دلو اسپورت«  ایتالیایی است. روزنامه ایتالیایی »
کنون در ۱۰۰ بازی برای تیم رُم یه  خبر داد؛ دیبالا که تا
میدان رفته، در آستانه امضای قراردادی جدید است 
که به واسطه آن خود را تا پایان ماه ژوئن ۲۰۲۷ به این 
باشگاه ایتالیایی متعهد می کند. قرارداد فعلی دیبالای 
اما  پایان فصل جاری منقضی می شود  ۳۱ ساله در 
طبق بندی که در آن وجود دارد )انجام تعداد بازی 
خاص(، قراردادش به طور اتوماتیک تا پایان ماه ژوئن 
۲۰۲۶ تمدید خواهد شد. مدیران باشگاه رُم اما در حال 
ع هستند که قرارداد این مهاجم  وی این موضو کار ر
که  کنند  وئن ۲۰۲۷ تمدید  انتینی را تا پایان ماه ژ ژ آر
البته به واسطه آن دستمزدش هم کاهش پیدا خواهد 
کرد. در صورت عملی شدن این معامله، رُم در حدود 
و در هزینه ها صرفه جویی خواهد کرد.  ۵ میلیون یور
دیبالای ۳۱ ساله که به خاطر ثبات و عملکرد خوبش در 
بازی های اخیر بار دیگر نظر لیونل اسکالونی سرمربی 
تیم ملی فوتبال آرژانتین را به خود جلب کرده، امیدوار 
است که بتواند در جام جهانی ۲۰۲۶ هم آلبی سلسته را 
که تابستان  کند. مهاجم پیشین یوونتوس  همراهی 
۲۰۲۲ به رُم پیوست و دستمزد فعلی اش ۸ میلیون یورو 
کنون در ۱۰۰ بازی برای جالوروسی به  در سال است، تا
میدان رفته و آمار ۳۹ گل زده و ۲۱ پاس گل را از خود 

برجای گذاشته است.


